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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  56/2018                                         V Palárikove, 22.03.2018   

 

 

 

Zápisnica 

z XXXIII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 22.03.2018 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

 

4/ Spáva o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného zasadnutia  

    obecného zastupiteľstva. 

    Spravodajca: doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, PhD. , člen obecnej rady 

 

5/ Interpelácia poslancov OZ. 

     

6/  Správa o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu v obci za r. 2017. 

     Zhodnotenie činnosti ZPOZ za r. 2017.  

     Zámery kultúrneho a športového rozvoja v roku 2018.  

     Spravodajca: PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, kultúry,  

                                                                                vzdelávania, športu a mládeže 

 

7/ Správa o plnení úloh v odpadovom hospodárstve za rok 2017 a plnenie programu     

    odpadového hospodárstva obce za uplynulé obdobie .  

    Úlohy na rok 2018. 

     Spravodajca: Ing. Alžbeta H u s k o v á, predseda komisie ŽP 

 

8/ Správa o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh  

    vyplývajúcich z komunitného plánu obce.  

    Spravodajca: PaedDr. Miroslava  T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, kultúry,  

    vzdelávania, športu a mládeže 
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9/ Správa o plnení úloh na úseku požiarnej ochrany za rok 2017 a úlohy na rok 2018.  

    Spravodajca: p. Milan G a r a j, veliteľ dobrovoľného hasičského zboru obce 

 

10 / Správa o činnosti obecnej polície za rok 2017. 

       Zhodnotenie plnenia úloh dodržiavania verejného poriadku.  

       Spravodajca: Martin Š á t e k, náčelník ObP 

 

11/ Informácia o prípravách osláv významných výročí našej obce. 

      Spravodajca: Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce 

 

12/ Organizačné otázky 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

13/ Diskusia 

 

14/ Návrh na uznesenie 

 

15/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

z XXXIII. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 22. marca  2018 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXIII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, 

starosta obce. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 7 poslanci. 

Ospravedlnili sa : Mgr. Erika B r š e l o v á,  Ing. Alžbeta H u s k o v á, Mgr. Rudolf  

K o d a d a,   PaedDr.  Miroslava  T ó t h o v á.   Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, 

prednostku OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložil program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtal sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže neboli navrhnuté 

ďalšie doplnenia programu rokovania , dal hlasovať za predložený návrh , podľa pozvánky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  S l i v o ň   a Ing. Róbert 

Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ   a 

     p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, preložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto 

zložení:  

   p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ  

  Tomáš     S l i v o ň, poslanec OZ    a 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  S l i v o ň   a Ing. Róbert 

Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

    zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

    Spravodajca: doc. PhDr. Monika J a n k e c h o v á, člen ObR 

 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

 

5/ Interpelácia poslancov OZ 

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – viem, že kompostovisko, ktoré sa zriadilo na Kerestúri 

je ukážkovo spravené, ale samozrejme som čítal aj papiere, ktoré išli na EIA na schválenie 

Ľudovítova, že relatívne bude tam to kompostovisko prenesené po nejakom období. V akom 

časovom harmonograme bude kompostovisko presunuté na Ľudovítov? Oslovili ma viacerí 

spoluobčania Kerestúra. Za prvé sme v minulom roku žiadali aspoň dať do investičných 

plánov chodníky smerom na Kerestúr, čo sa neudialo, ale sa tam naviac spravilo 

kompostovisko. Chodí tam veľa áut a deti sa musia uhýnať do jarku. Prechádzam cez celú 

dedinu viackrát, smerom od stanice som prešiel všetky autobusové zastávky. Tá časť, čo je 

tehelňa, za cintorínom a Kerestúr akože nie je Palárikovo? Kto je zodpovedný za udržiavanie 

čistoty na autobusových zastávkach? Keď sa pozriete na zastávku pri starom cintoríne, to je 

na zaplakanie. Smeti okolo zastávky na Kerestúri zbieram ja. Nie je možné tam privariť 

smetiak, do ktorého sa dá vrece? Keď sa po tomto zimnom období prejdete od Čikov po 

Ľudský Cergát, tak sú v jarkoch a kanáloch pohádzané odpadky. Treba utvoriť čatu, aby 

prešla po obci a urobila jarné upratovanie. Každý rok ako poľovníci zbierame smeti v rámci 

chotára. Minulý rok sme ObP odovzdali tri mená tých, ktorí to tam vyhodili. Čo sa s nimi 

udialo? Aká je legislatívna možnosť? Chodím cez Ľudovítov a chcem sa spýtať, ako stojíme, 

resp. či si pán starosta konzultoval s YSSEL STEELOM o odkúpení tej ďalšej časti. Keď sa 

tam má všetko presťahovať zo zberného dvora a kompostovisko, tak tam toho miesta moc 

nebude.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – čo sa týka bio odpadu, pokladám, že je úspech, že som 

našiel miesto pre bio odpad, pretože sme o tom dva roky hovorili a som vyzýval, aby ste našli 

spôsob, kde to uložiť. Nikto neprišiel so žiadnym nápadom. Mesiac sme to intenzívne 

klčovali. Ľudovítov ako vieme, my sme jednu časť  kúpili, ale nie je to dostačujúce. Pracuje 
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sa na EIA, pracuje sa na elektrine. Aby sme mali ideálne podmienky, treba celý areál získať 

pod vlastnú správu. Mali sme rokovanie s pánom predsedom družstva, pretože dve tretiny 

patria niekomu inému. Vlastníkom ponúkneme výmenu, lebo oni chcú ornú pôdu na 

Ľudovítove, aspoň jeden z nich sa tak vyjadril. Všetkým sme napísali list s ponukou. Niekto 

chce vymeniť, niekto chce predať. Naším cieľom je urobiť tak, aby bol celý areál obecný. 

Kým nebudeme vlastníkmi, tak tam bio odpad nosiť nemôžeme. Čo sa týka čistoty na 

autobusových zastávkach, je to vizitka dediny po zimnom období. Cez úrad práce sme 

požiadali a prijímame niekoľkých ľudí, jeden bude vyčlenený iba na zbieranie smetí. Bude to 

jeho dennodenná náplň práce.  S tým súvisia aj smetné koše. Chcel by som zahustiť obec so 

smetnými košmi, len neviem ich umiestniť, aby boli estetické a aby neprekážali. S cieľom 

zamedziť čiernym skládkach, chceme ďalšie kamery.  

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – v roku 2017 sme mali troch občanov z Dvorov nad 

Žitavou, tí dostali pokutu. Na základe fotopascí sme tiež viacerých riešili.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – aké tam sú postihy?  

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP - čo nám nosili nábytky, každý jeden dostal po 30 eur. 

Máme tri fotopasce a posúvame ich.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – v Barackoši sú túlavé psy, aké máme my 

ako obec možnosti? Ako obec by sme mali mať uzavretú zmluvu s odchytnou stanicou.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – mnoho rokov je to problém, na ktorý neexistuje recept.  

Existuje možnosť zmluvy, len si neviem prestaviť, že kedy z Nitry prídu. Vyfakturujú nám 

tak či tak 200 eur. Nie je na to ľahká odpoveď.  

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – sú tu občania, ktorí by to robili, ale na to musia mať 

špeciálne školenie. Nemôže niekto len tak odchytiť psa. Potom tam je druhá možnosť, že by 

ich odchytávali, majú známych v Šuranoch a v Nových Zámkoch a cez ich zmluvu by to oni 

robili. Najlepšie by bolo mať koterce mimo obce, ale jeden musí mať rozmer 2x3 metre.  

Hovoril som nech niekedy prídu na zastupiteľstvo a nech povedia, ako si to predstavujú. 

Útulky nezoberú psov z okolitých dedín.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce -  ja som im prisľúbil, že keď spojazdníme  Ľudovítov, 

tak že im tam umožníme dať nejaké koterce, aby tam dočasne mohli byť psíci, ale teraz im 

nevieme vyjsť v ústrety.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – máš odhad koľko by mohlo stáť, taká 

záležitosť? 

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – ja neviem, ale Tomáš ty si tam bol.  
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p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – ja na to mám papiere dokonca. Pokiaľ som bol policajt, 

tak som to aj robil. Je to určite problém, keď to chcú robiť, možno by bolo vhodné im na to 

prispieť.  

 

Mgr. Jozef D e r  ň á r, starosta obce – skúsme po tej stope ísť. Ja si ich pozvem, že keby mali 

nejaký koncept, my ich povzbudíme.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – kamery fungujú? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – dohodli sme s Matúšom, že zaktualizuje celý softvér.  

 

p. Martin Š á t e k, náčelník ObP – dnes bol u nás, zajtra prinesie príslušenstvo na nové 

kamery. Zatiaľ je funkčných 16 kamier.   

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – ešte by som chcel predniesť žiadosť p. Hudáka 

z PoľnoSME smerom na Žofiu sú čierne skládky, či by sa nemohli odstrániť. Ešte by som 

mali otázku na p. Markuskovú, že čo máme na internete posúdenie správy Zberný dvor 

Ľudovítov, som na strane 56 našiel informáciu, že tvorba hluku. Ide o Štefánikovu ulicu a že 

to bude ovplyvňovať areál PD. Nechápem tomu.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – to bude omyl. To sa jedná o zberný dvor 

na Ľudovítove. Oni tam zle popísali ulicu.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – spracovateľ správy mal na mysli areál PD na 

Ľudovítove.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – s firmou Otolift máme nejaký obchodný styk 

a adresu majú Osada Čiky. Je mi to také blbé, že Osada Čiky, je priemyselný park. Neviem, či 

má obec nejakú moc nazvať tú novovytvorenú cestu nejakou Priemyselnou.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – my sme uvažovali, že ako to pomenovať. Majitelia 

spoločnosti OTOLIFT  si želali, či by sme po nich nemohli pomenovať tú ulicu. Je v našich 

možnostiach pomenovať ju. Prvý nápad je Priemyselná. Mohol by byť aj iný nápad. Môžeme 

pripraviť nejaký návrh. 

 

p. Alžbeta J a n ku l á r o v á, pomenovanie ulíc sa robí formou VZN. Je to na verejnú 

diskusiu a môžeme pripraviť VZN.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – prejavili veľký záujem podporovať školu. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – určite si to vyžiada aj nejaké náklady.    
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6/  Správa o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu v obci za r. 2017.  

     Zhodnotenie činnosti ZPOZ za r. 2017. 

     Zámery kultúrneho a športového rozvoja v roku 2018.  

     Spravodajca: PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, kultúry,   

                                                                                 vzdelávania, športu a mládeže 

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

PaedDr. Tóthová je ospravedlnená, materiály ste dostali. Treba niečo vysvetliť alebo 

zdôrazniť? Sú k tejto téme nejaké otázky?  Keďže neboli vyjadrené pokračujeme v rokovaní. 

 

7/ Správa o plnení úloh v odpadovom hospodárstve za rok 2017 a plnenie programu  

    odpadového hospodárstva obce za uplynulé obdobie. 

    Úlohy na rok 2018.  

    Spravodajca: p. Ľudmila K o š í  k o v á, poslankyňa OZ 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – predložila pripomienky komisie ŽP. Príjem zo 

žetónov činí 27 351 a náklady sú 22 640, s tým nesúhlasíme. V tej sume 22 640 je len 

uskladnenie. Myslíme si, že táto činnosť nie je zisková. Určite tento rok nezvyšovať cenu 

žetónov.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – v súčasnosti téma triedeného zberu rezonuje. Čo sa týka 

plastov, ktoré sú nespracovateľné, niektorí ľudia nám ponúkajú možnosť - pomoc.  Situácia 

na Slovensku je nasledová: 1. Každý musí triediť. Jedni vytriedené plasty nosia do spaľovní. 

Na Slovensku sú dve a to v Košiciach a v Bratislave, to je pre nás neaktuálne. Druhí ich nosia 

na smetisko. Tretí, takí ako my, čakáme na zázrak. Zbierame a čakáme. Ozvali sa nám 

z Maďarska, z Čiech aj z Hlohovca.   

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – včera odišlo 90 kubíkov zmesných 

plastov. Prosíme o trpezlivosť. Sľúbili, že zoberú aj tégliky od jogurtov.  

 

 

8/ Správa o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh   

    vyplývajúcich z komunitného plánu obce.  

    Spravodajca: PaedDr. Miroslava T ó t h o v á, predseda komisie sociálnej, kultúry,   

                                                                                 vzdelávania, športu a mládeže 

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

 

9/ Správa o plnení úloh na úseku požiarnej ochrany za rok 2017 a úlohy na rok 2018. 

    Spravodajca: p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

     

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“. 
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Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – majú bohatú činnosť na to, že je to Dobrovoľný  

hasičský zbor obce a robia to bez odmeny. Osobitne treba pochváliť Tomáša, lebo sa celé 

roky venuje mladým.  

 

 

10/ Správa o činnosti obecnej polície za rok 2017.  

      Zhodnotenie plnenia úloh dodržiavania verejného poriadku. 

       Spravodajca: Martin Š á t e k, náčelník ObP 

 

     Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“. 

 

11/ Informácia o prípravách osláv významných výročí našej obce. 

       Spravodajca: Mgr. Jozef Derňár, starosta obce 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – informoval o plánovaných oslavách obce: 770. výročie 

prvej písomnej zmienky o našej obci a 70. výročie premenovania obce Slovenský Meder na 

Palárikovo, ktoré sa uskutočnia v dňoch 8., 9. a 10. júna 2018. 

      

 

 

12/ Organizačné otázky 

      Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“. 

 

12/1    Návrh zmluvy o budúcej  zmluve o zriadení vecných bremien  

           V súlade s výstavbou energetickej stavby „ NZ – OKS-Palárikovo Hviezdoslavova ,  

            VKN, TS „ spoločnosť Západoslovenská distribučná , a. s. Bratislava predkladá návrh   

            na uzatvorenie zmluvy o budúcej  Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných  

            bremien     

            k pozemkom  CKN 1908/295, 1818/45, 1818/20 1818/11 1818/19  zapísané na LV č. 1       

            a EKN parc. č. 1815, 1818/1, CKN parc. č. 1130/5 zapísané na LV č. 3191 a tiež   

           CKN 1817/42 zapísané na   LV č.1 v k. ú. Palárikovo  za odplatu dohodnutú zmluvnými   

           stranami vo výške 4,- € / m2 výmery vecných bremien, ktorá bude vymedzená  

           geometrickým plánom po kolaudácii. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  Slivoň   a Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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12/2     Návrh zmluvy o budúcej kúpnej zmluve 

             V súlade s výstavbou energetickej stavby „ NZ-OKS-Palárikovo Hviezdoslavova,  

            VNK,TS „ spoločnosť Západoslovenská distribučná, a. s. Bratislava predkladá návrh  

            na prerokovanie zámeru odpredať časť pozemku spôsobom hodným osobitného zreteľa  

            a uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve, za odplatu dohodnutú oboma  

            zmluvnými stranami vo výške  432,00 €  za budúci odkupovaný pozemok / 5,7x6,2  

            =35,34 m2/  v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. Bratislava. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  Slivoň   a Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

12/3      Návrh na  určenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti – pozemku v k.ú.  

             Palárikovo, CKN parc.č. 1817/42 o výmere 4677 m2  orná pôda 

             V súlade s dožiadaním PhDr. Martina Jančára , Komenského 12, Palárikovo a Mgr.  

             Mária Rudinského, Štúrova 59, Palárikovo , ktoré boli prerokované na schôdzke  

             obecnej rady predkladá sa OZ návrh na určenie zámeru odpredaja nehnuteľnosti  

             v majetku obce – pozemku v k.ú. Palárikovo, CKN parc.č. 1817/42 o výmere 4677 m2  

             orná pôda  formou priameho predaja uvedeného majetku. 

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – ja mám len pripomienku, viete, že bývam na 

Hviezdoslavovej ulici, viete, že som poslankyňa a ja o tom neviem.  

 

PhDr. Martin J a n č á r, žiadateľ – my tam máme žiadosť už pol roka.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – som člen obecnej rady, prišla prvá žiadosť, ktorá 

bola iba taká všeobecná. Dali sme odporúčanie, aby bola žiadosť konkretizovaná. Na ďalšiu 

obecnú radu prišiel náčrt, ktorý máte priložený. A ja nesúhlasím s tvrdením pani prednostky, 

že ObR odporúča odpredať pozemok tak, ako je navrhnutý. Takže to chcem upresniť. Na ObR 

sme sa zhodli, že je to dobrý zámer, že ObR podporí výstavbu takého zariadenia aj na tom 

obecnom pozemku, ale prišlo k určitým pripomienkam a to, ako zabezpečiť, že keď sa ten 

pozemok odpredá bude zaručené, že tam bude výstavba daného zariadenia a že tam nebudú 

napr.: tri rodinné domy. Ďalej nebola konkretizovaná cena a vôbec nebol na ObR 

špecifikovaný tento zámer, ktorý máme teraz pred sebou vzhľadom na uznesenie, kde teda 

podotýkam, že je to klasifikované ako orná pôda a nebude to predané za cenu nižšiu, ako je 

stanovená cena súdnym znalcom. To určite nemôžem súhlasiť, pretože obec nemôže predať 

pôdu za cenu ornej pôdy.  
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p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ  - toto je druh kultúry, ktorý je zapísaný 

v katastri. Znalec posúdi, že je to v zastavanom území a v súlade s územným plánom je to 

pozemok určený pre verejnoprospešné ciele. Takže určite to nebude hodnotiť ako ornú pôdu.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – nevieme aká bude cena a na ObR sme hovorili 

o tom, že sa má rokovať so žiadateľom, aby sa určila cena, ktorá bude minimálna, za ktorú sa 

to predá.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – proces bude ešte pokračovanie. Keď budeme 

mať minimálnu cenu, tak bude rokovanie na ObR. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – takto naformulované uznesenie už odsúhlasuje 

predaj obecného pozemku. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – v návrhu na uznesenie je schválenie zámeru 

na odpredaj a  nie samotný predaj. To ešte nie je žiadny záväzok voči kupujúcim.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – najprv by sa mal prenajať ten pozemok na dobu, 

pokiaľ budú stavať a následne predaj pozemku, keď tam bude stať zámer, ktorý tam má byť. 

Chceme zabrániť tomu, aby tam nestáli rodinné domy. Neviem ako sa dá toto doriešiť.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – je nevyhnutné, aby tu také niečo bolo, takže 

zámer máte zelenú. Ten pozemok má 46 árov, je na veľmi dobrom mieste, ide tam nová 

trafostanica, to znamená, že aj zo strany obce by sme takú istotu chceli, že váš zámer bude 

dodržaný.   V uznesení chýbajú podmienky o dodržaní zámeru.  

 

PhDr. Martin J a n č á r, žiadateľ – právne sa to dá ošetriť určite. Keď to je lukratívny 

pozemok, ja sa pýtam, prečo tam nič nie je postavené?  

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – neviem, či ste boli aj za ľuďmi v uličke, či všetci 

vedia, že tam chcete ísť, ale my sme čakali, že tam bude bytová výstavba.  

 

PhDr. Martin J a n č á r, žiadateľ – my ešte nevieme cenu. My sme boli aj v inej dedine 

a uvítali tento zámer. Nevedel som, že treba ľuďom zvoniť, že čo tam chceme mať.  

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – mohli ste sa spýtať našich občanov v uličke.  

 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – celý proces pozostáva z 3 krokov. Prvý krok, ktorý sme 

prerokovali na ObR je, že sa obec teší, že tu niekto chce postaviť niečo pre starých ľudí. Prvý 

krok je teda, že súhlasíme s tým, že bude v Palárikove takéto zariadenie. Druhý krok je cena. 

Najprv sa musí dať znalcovi urobiť posudok. Potom sa tá cena prerokuje, či je cena primeraná 
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alebo nie. Keď sa dohodneme na cene, potom sa bude robiť kúpno-predajná zmluva, v ktorej 

sa právne zakotví ten účel. My sme teraz len pri prvom kroku.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – ten zámer je 100 %, treba to tu postaviť. Myslím, že 

treba tomu dať zelenú, právne to ošetriť, aby ten účel bol dodržaný a o cene sa bude rokovať. 

Treba inak formulovať uznesenie.  

 

PhDr. Martin J a n č á r, žiadateľ – my ten pozemok musíme kúpiť, lebo musíme na to zobrať 

úver. Čo sa týka tej výmery pozemku, my musíme dodržať hygienické normy. My sa tu 

nevieme dopátrať k cene. Musí byť nejaká stanovená. My aj kanalizáciu budeme robiť na 

vlastné náklady.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – vráťme sa k meritu veci prosím vás. Všetci 

prezentujeme, že to chceme predať na účel, ktorý tu bol povedaný. To ostatné, sú ďalšie 

kroky. Cena je druhá vec, opäť sa bude schvaľovať zastupiteľstvom. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – ja by som do tohto návrhu na uznesenie doplnil, že 

zastupiteľstvo určí konečnú predajnú cenu a schváli podmienky kúpnej zmluvy.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – starosta môže vymenovať aj komisiu, na 

ktorej sa prerokuje skôr, ako to pôjde to obecnej rady.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – navrhujem mimoriadne zastupiteľstvo keby 

bolo treba.   

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, žiadateľ – naháňame to, lebo tie podmienky sú stále prísnejšie 

a keď to nepostavíme do roku 2020, tak to už nikto nepostaví, ani obec.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - musíme sa snažiť, aby sme vám tie podmienky 

nekomplikovali.  

 

PhDr. Martin J a n č á r, žiadateľ - nevieme sa odraziť od nejakej ceny? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - my sa odrazíme od znaleckého posudku. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – zbežne by sme sa mohli dohodnúť. Ja by som 

navrhoval zlatý stred. Tá cena tých 12 eur pod trafo, je podľa posudku, alebo to oni navrhli? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – Cenu pod trafostanicu  navrhla 

Západoslovenská Distribučná a.s. Bratislava, to je len zmluva o budúcej zmluve.  
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  Slivoň    

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – Róbert Ž i d u l i  a k 

 

12/4     Návrh na zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy  

            o poskytnutí NFP vo forme vlastnej blankozmenky 

            Obec Palárikovo získala nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu    

            „ Intenzifikácia regionálneho triedeného zberu komunálnych odpadov Palárikovo „. 

 Následne bola podpísaná zmluvy o NFP a prebehla kontrola  realizácie verejného  

            obstarávania dodávateľov na tovary a služby. 

Zabezpečenie pohľadávky je v rámci realizovaného projektu povinné, vyplýva to  

z čl.13 Všeobecných zmluvných podmienok Zo NFP a bodu 4.9 Príručky pre  

Prijímateľa.  Pri použití blankozmenky na zabezpečenie pohľadávky – musí byť táto  

podpísaná a platná už pri prvej žiadosti o platbu. Zabezpečenie trvá od jeho vzniku až 

do konca obdobia udržateľnosti – t.j. 5 rokov po finančnom ukončení projektu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  Slivoň   a Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

  

12/5     Návrh na voľbu prísediacich Okresného súdu v Nových  Zámkoch , z radov  

            občanov, na obdobie rokov 2018 – 2022. 

 Po  rokovaní s jednotlivými navrhovanými občanmi, keď každý z nich  vyjadril  

            súhlasné stanovisko s voľbou  a po súhlasnom vyjadrení Okresného súdu Nové Zámky  

            predkladá sa návrh na voľbu prísediacich z radov občanov v obvode príslušného súdu 

            teda Okresného súdu Nové Zámky na 4- ročné volebné obdobie  teda rokov 2018 – 

            2022 nasledovných kandidátov:  

 Ing. Alžbeta H u s k o v á , rod. Markusková, bytom Palárikovo, Hlavná č.528/33, 

 Pavol  Ž i d u l i a k,  rod. Židuliak, bytom Palárikovo, Kukučínova č.1418/11, 

 RSDr. Bernard  R o š t e c k ý, rod. Roštecký, bytom Palárikovo, Štúrova 1454/58, 

 Mgr. Eva  D u b c o v á , rod. Samuelová, bytom Palárikovo, ul. ČSĽA č. 793/7. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  Slivoň   a Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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12/6     Návrh na poverenie  poslanca na výkon sobášenia 

 Keďže najmä v čase dovoleniek vzniká problém so zabezpečením výkonu sobášenia 

            predkladá sa návrh obecnému zastupiteľstvu , v súlade s ods. 1 § 4 zákona č. 36/2005  

            Z.z. o rodine   na   p o v e r e n i e   pána  Tomáša   S l i v o ň a , poslanca,  na výkon  

             sobášenia , od 1.4.2018.    

      

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič a Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – Tomáš S l i v o ň 

 

 

13/ Diskusia 

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – prišli nejaké nové správy ohľadne farmy Šándor?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – neprišli žiadne nové správy.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – na internete je uvedené, že v združení je 28 

obcí. 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. –  už sme upozornili na chybu,  opravia 

to. V tom združení je 28 obcí, ale robíme pre 19. 

 

p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – na komisii ŽP sme hovorili o kanalizácii 

a o vyvážaní žúmp. Nedá sa znížiť cena vyvážania fekálií? Či sa niečo aj robí, aby sa prinútili 

obyvatelia pripojiť.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – práve bola schválená novela zákona 

o vodách, podľa ktorej máme možnosť prijať VZN a aj som taký návrh urobila a zavesila na 

stránku. Je tam taká možnosť, že obec môže požadovať od tých, ktorí majú žumpu doklad 

o tom, kde a kedy vyviezli. Keď schválime VZN mohli by sme naštartovať túto kampaň, aby 

sme zamedzili všetkému vyvážaniu odpadových vôd do záhrad. Na druhej strane je tam 

zakotvená povinnosť pre všetkých tých, ktorí sú na uliciach, kde je kanalizácia, aby sa 

povinne pripojili.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – keď sme kalkulovali čo to stojí, tak aj to vodné stočné 

je adekvátne k sume, čo platia za vývoz. Keby obec kúpila vozidlo, tak by to bolo drahšie.  
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p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ – ak by spravili na Hviezdoslavovej kanalizáciu 

a nedalo by sa spojiť a spolu by sme spravili. Pri takýchto spojených sa nedá nejaká dotácia 

vybaviť?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – bolo to vždy z fondov, lebo je to tak drahá vec.  

 

p. Ľudmila K o š í k o v á,  poslankyňa OZ – tlmočím p. Hudáka, aby sa nejaké fotopasce dali 

na Žofiu, lebo tam robia čierne skládky. V uznesení v bode 3 c ukladá komisii?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – to sú stanovené úlohy, nebude ich komisia 

vypracovávať.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – budú sa hromadiť čierne skládky, chcem poprosiť 

políciu, aby sa zakúpili ešte aspoň dve fotopasce. V roku 2015 alebo 2016 sa zvyšovali dane 

a bolo to odôvodnené tým, že to pôjde na výtlky. Ja som osobne inicioval, že by sme mali 

vytvoriť nejakú čatu alebo skupinu ľudí, ktorí by vedeli opravovať výtlky. Aj ste spomínali, 

že ste boli pozrieť ako sa to robí. Rozpočet nestojí tak zle, aby sme si nemohli dovoliť kúpiť 

určité technické vybavenie, keď vieme zabezpečiť sezónnych pracovníkov. Bolo by vhodné, 

aby sme do toho išli. Nevidím problém vybudovať aj chodník na Kerestúr, keby len 

provizórny. Pozemok je obecný a priestor tam je.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – bola ukážka technológie, ako sa to robí svojpomocne, 

ale sú aj lacnejšie firmy. Naši ľudia opravujú zmesou.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – tých výtlkov je strašne veľa. Neviem, či ich treba 

hlásiť TS. Stále sa hovorí, že máme málo ľudí a nestíha sa robiť. Od vás som to počul minulý 

rok. Tak budem čakať, kedy zmapujú dedinu a urobia chodník. Dávam návrh, že 

narozpočtujeme peniaze na chodníky.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - ja som nikdy nič také nepovedal. Nikdy sme nemali tak 

upravený cintorín, pokosenú dedinu. Pri priaznivom vývoji urobíme prístrešok, chodník. 

Kamenári zadarmo urobia obklad na kvetináče. Sú to veci, ktoré bude treba robiť. Zahrnieme 

to do plánov.  

 

doc. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – tému chodníky otvárame stále. Keď sa 

zvyšovali tie dane, tak sa Róbert konkrétne pýtal, že za akým zámerom a bolo odpovedané, že 

zakúpime takéto niečo a budeme tie chodníky robiť. Ja sa veľmi teším, že návrh poslancov 

ohľadom cintorína bol úspešný. Chodníky sú citlivá záležitosť. Skúsme tie chodníky zlepšiť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – kto by nechcel mať nové chodníky a cesty? Sú nové 

technológie, vieme pracovať aj bez strojov. Ja nehovorím, že ich neurobíme. Veď každým 

rokom robíme nejaký chodník. Vláda chce vytvoriť fond, aby obce mohli čerpať bezúročne 

úvery na chodníky a cesty.  
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JUDr. Milan Š p a n í r, občan – ako občanovi sa mi oslavy pozdávajú. Možno by neuškodilo 

pouvažovať nad pozvaním nitrianskeho biskupa, že keby mala obec záujem, tak by prišiel. Ak 

sa vypracuje oficiálna pozvánka.  

 

 

14/ Návrh na uznesenie 

  

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“. 

 

 Návrh na uznesenie v mene  návrhovej komisie predložil Ing. Róbert Ž i d u l i a k. 

 

Starosta obce  Mgr. Jozef   D e r ň á r   sa spýtal prítomných či súhlasia s predloženým 

návrhom na uznesenie. Keďže neboli vznesené zo strany poslancov pripomienky , požiadal 

poslancov aby hlasovali za predložený návrh. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, doc. PhDr. Monika Jankechová, PhD., 

Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  S l i v o ň   a Ing. Róbert 

Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci OZ   s c h v á l i l i     nasledovné uznesenie: 

 

 

OBECNÉ   ZASTUPITEĽSTVO   P A L Á R I K O V O 

 

UZNESENIE číslo 33/180322 

I. 

 Obecné zastupiteľstvo správu o činnosti obecnej rady  a kontrolu plnenia uznesenia od 

XXXI riadneho zasadnutia  obecného zastupiteľstva, t. j. od  07.12.2017  

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

a súčasne ju                                        B/  s c h v a ľ u j e 

bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  s c h v a ľ u j e 

1/  správu o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2017, 

2/  zhodnotenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2017 a 

3/  zámery kultúrneho a športového rozvoja v roku 2018, 

podľa predlohy. 
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III. 

  

 Obecné zastupiteľstvo  

A/ k o n š t a t u j e, že 

- obec už dlhodobo zabezpečuje  dva programy  zohľadňujúce minimalizáciu skládkovaného  

  odpadu a to program kompostovací a recyklačný, 

- nakoľko žijeme na dedine preferujeme domáce kompostovanie priamo v mieste vzni-

ku, teda vo vlastných záhradách občanov, preto bol podaný projekt na nákup kompos-

térov, 

- pretože bola ukončená prevádzka bývalého kompostoviska , bolo nutné zriadiť dočas-

né kompostovisko na Krížnej ulici, 

- pracuje sa na majetkoprávnom usporiadaní pozemkov areálu budúceho  nového zber-

ného dvora 

B/  s c h v a ľ u j e 

Správu o o plnení úloh v odpadovom hospodárstve za rok 2017 a plnenie úloh programu 

odpadového hospodárstva obce za uplynulé obdobie. 

C/  u k l a d á 

Obecnému úradu zabezpečiť 

1/ do 31.10.2018  vypracovanie a predloženie na prerokovanie komisii ŽP a následne  

    obecnému zastupiteľstvu Program odpadového hospodárstva Obce do roku 2020 v súlade  

    s POH nitrianskeho samosprávneho kraja.  

2/ zintenzívniť informačnú kampaň za účelom zvyšovania environmentálneho povedomia  

    občanov 

 

      IV. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/ s c h v a ľ u j e 

Správu o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh 

vyplývajúcich z komunitného plánu práce 

B/ u k l a d á 

Komisii sociálnej, bytovej, kultúry, vzdelávania a športu  zabezpečiť aktualizáciu 

Komunitného plánu obce v termíne do 30.06.2018. 

 

V. 

 Obecné zastupiteľstvo  

s c h v a ľ u j e 

Správu o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru obce Palárikovo za rok 2017 

 a Plán hlavných úloh na rok 2018, podľa predlohy. 

 

VI. 

 Obecné zastupiteľstvo 

  s c h v a ľ u j e 

Správu o činnosti Obecnej polície Palárikovo za rok 2017, podľa predlohy. 
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VII. 

 Obecné zastupiteľstvo   

a k c e p t u j e  

Informáciu  starostu obce k prípravám významných výročí našej obce: 

- 770.výročie prvej písomnej zmienky o obci, 

- 70. výročie premenovania Slovenského Medera na Palárikovo a 

- 10. výročie založenia združenia obcí „Životnými cestami Jána Palárika“ 

 

 

VIII. 

 

Obecné zastupiteľstvo  

A/  p r e r o k o v a l o 

žiadosť Západoslovenskej distribučnej a.s. Bratislava o uzatvorení Zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecných bremien  na elektrické zariadenia a rozvody, ktoré budú realizované 

v rámci stavby NZ_OKS_Palárikovo Hviezdoslavova, VNK, TS  

B/  s ú h l a s í 

s uzatvorením Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien, za odplatu  dohodnutú 

oboma zmluvnými stranami vo výške 4,00 €/ m2 výmery vecných bremien, ktorá bude 

vymedzená geometrickým plánom  pri kolaudácii, v prospech spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a.s. k nehnuteľnostiam: 

 

Parc. 

číslo 

Reg. 

KN 

LV 

Č. 

Výmera 

v m2 

Druh pozemku K.ú. okres 

1908/295 C 1 28121 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/45 C 1      997 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/20 C 1      748 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/11 C 1    2277 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/19 C 1      673 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1815 E 3191    6406 Orná pôda Palárikovo Nové Zámky 

1818/1 E 3191    1392 Zastav. plochy a nádvoria  Palárikovo Nové Zámky 

1130/5 C 3191    1075 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1817/42 C 1    4677 Orná pôda Palárikovo Nové Zámky 
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IX. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  p r e r o k o v a l o 

žiadosť spoločnosti  Západoslovenská distribučná, a.s. Bratislava o uzatvorenie  Zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve na pozemok pod transformačnou stanicou, ktorej výstavba bude 

realizovaná v rámci stavby  NZ_OKS_Palárikovo Hviezdoslavova, VNK, TS  

B/  s c h v a ľ u j e 

1/ Zámer odpredať časť pozemku spôsobom hodným osobitného zreteľa, 

2/ odpredaj časti pozemku  podľa projektu o rozmeroch 5,7 m x 6,2m pod novou TS, 

3/ uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve, za odplatu dohodnutú oboma zmluvnými  

    stranami vo výške 432,00 € v prospech spoločnosti Západoslovenský distribučná a.s.  

    Bratislava, ktorá sa viaže k terajšej nehnuteľnosti: 

 

Parc. 

číslo 

Reg. 

KN 

LV 

Č. 

Výmera 

V m 2 

Druh pozemku Katastrálne územie okres 

       

1817/42 C 1 4677 Orná pôda Palárikovo Nové Zámky 

 

X. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/  p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemku CKN parc.č. 1817/42 

o výmere 4677 m2, druh pozemku orná pôda 

B/  s c h v a ľ u j e 

podľa § 9a odst.1písm.c/ zákona č. 138/1990Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer odpredaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo zapísanej na LV č. 1 CKN 

parc.č. 1817/42 druh pozemku orná pôda  vo výmere 4677 m2 formou priameho predaja 

najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti stanovenej podľa osobitného 

predpisu, znaleckým posudkom, s týmito podmienkami:   

-výmera predávaného pozemku bude znížená  o výmeru pod novou transformačnou stanicou, 

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku  na  

  stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, 

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady s vkladom vlastníckeho  práva v prospech  

  kupujúceho do katastra, 

- Obecné zastupiteľstvo  určí konečnú cenu a prerokuje návrh kúpnej zmluvy 

c/ u k l a d á 

prednostovi obecného úradu 

- Zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990Zb. o majetku obcí v znení neskor-

ších predpisov a Zásadami hospodárenia s majetkom obce Palárikovo, 
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- Predložiť starostovi obce  a obecnej rade protokolárne vyhodnotenie predložených ce-

nových ponúk s odporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

XI. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

I. s c h v a ľ u j e 

v súlade so Zmluvou o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na realizovanie 

projektu Intenzifikácia regionálneho triedeného zberu komunálnych odpadov Palárikovo  

Číslo  OPKZP-PO1-SC111-2016-10/34 uzatvorenou dňa 09.01.2017 medzi zmluvnými 

stranami Poskytovateľ: Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky, sídlo , 

Námestie Ľudovíta Štúra 1, 812 35 Bratislava  a Prijímateľ: Obec Palárikovo, Hlavná 82 ,   

941 11 Palárikovo / ďalej len „Zmluva o poskytnutí NFP“ / a článkom 13 ods. 1                              

„ ZABEZPEČENIE POHĽADÁVKY A POISTENIE MAJETKU“ Prílohy č. 1 Zmluvy 

o poskytnutí NFP Všeobecné zmluvné podmienky k Zmluve o poskytnutí nenávratného 

finančného príspevku, zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo 

Zmluvy o NFP vo forme vlastnej blankozmenky a vystavenie vlastnej blankozmenky pre 

poskytovateľa Ministerstvo životného prostredia SR, Námestie Ľ.Štúra 1, 812 35 Bratislava, 

IČO:42 181 810 / ďalej len“ Poskytovateľ“ /  v zastúpení Slovenská agentúra životného 

prostredia, Tajovského 28, 975 90 Banská Bystrica, IČO: 00 626 031, poštová adresa 

Slovenská agentúra životného prostredia, Sekcia fondov EÚ, Karloveská 2,84104 Bratislava 

4, pre projekt s názvom Intenzifikácia regionálneho triedeného zberu komunálnych 

odpadov Palárikovo, kód projektu ITMS2014+:310011B255 

II. p o v e r u j e 

Mgr. Jozefa  Derňára, starostu obce Palárikovo – konajúceho v mene Prijímateľa 

Podpísať Zmluvu o vyplňovacom práve k blankozmenke a vlastnú blankozmenku na 

zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky voči Poskytovateľovi podľa Zmluvy 

o poskytnutí NFP maximálne do výšky 644 761,84 EUR / t.j. sumu zodpovedajúcu 

maximálnej výške NFP v Zmluve o poskytnutí nenávratného finančného príspevku /. 

 

XII. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo v súlade s ustanovením § 140 zákona NR SR  č. 

385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov, po 

predchádzajúcom kladnom vyjadrení Okresného súdu v Nových Zámkoch  ku kandidátke na 

voľbu a po súhlasnom stanovisku zainteresovaných k voľbe prísediacicich 

v o l í 

Ing. Alžbetu H u s k o v ú, rod. Markuskovú  , bytom Palárikovo, Hlavná č. 528/33, 

Pavla   Ž i d u l i a k a,   rod. Židuliak, bytom Kukučínova 1418/11, 

RSDr.  Bernarda   R o š t e c k é h o  , rod. Roštecký, bytom Palárikovo, Štúrova č. 1454/58, 

Mgr. Evu  D u b c o v ú, rod. Samuelovú, bytom Palárikovo, ČSĽA č. 793/7 

za prísediacich Okresného súdu Nové Zámky z radov občanov na obdobie rokov 2018-2022. 
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XIII. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo, v súlade s ods. 1 § 4 zákona číslo  36/2005 Z. z. 

O rodine  

p o v e r u j e 

pána  Tomáša   S l i v o ň a , poslanca OZ 

na výkon sobášenia, s termínom od 1.4.2018 . 

 

15/ Záver 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – informoval o troch hlavných úlohách obce. Prvá úloha 

je dotiahnuť Ľudovítov do konca. Druhá úloha je doriešiť investičné projekty a tretia sú 

oslavy obce. Poprosil poslancov OZ, aby prejavili záujem o hostí. Nakoniec poďakoval za 

podnetné návrhy a schôdzku obecného zastupiteľstva  ukončil.  

 

 

 

  Overovatelia:         p. Jaroslav B u j a č ek 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

          p. Ľudmila K o š í k o v á 

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

 

 

 

 

                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

 

 

 

      Alžbeta J a n k u l á r o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

 

   

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová                               
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N á v r h     n a    u z n e s e n i e 

z XXXIII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

konaného 22.03.2018 v Dome kultúry Palárikovo 

 

I. 

 Obecné zastupiteľstvo správu o činnosti obecnej rady  a kontrolu plnenia uznesenia od 

XXXI riadneho zasadnutia  obecného zastupiteľstva, t.j. od  07.12.2017  

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

a súčasne ju                                        B/  s c h v a ľ u j e 

s pripomienkami, bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  s c h v a ľ u j e 

1/  správu o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2017, 

2/  zhodnotenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2017 a 

3/  zámery kultúrneho a športového rozvoja v roku 2018, 

podľa predlohy. 

 

III. 

  

 Obecné zastupiteľstvo  

A/ k o n š t a t u j e, že 

- obec už dlhodobo zabezpečuje  dva programy  zohľadňujúce minimalizáciu skládkovaného  

  odpadu a to program kompostovací a recyklačný, 

- nakoľko žijeme na dedine preferujeme domáce kompostovanie priamo v mieste vzni-

ku, teda vo vlastných záhradách občanov, preto bol podaný projekt na nákup kompos-

térov, 

- pretože bola ukončená prevádzka bývalého kompostoviska , bolo nutné zriadiť dočas-

né kompostovisko na Krížnej ulici, 

- pracuje sa na majetkoprávnom usporiadaní pozemkov areálu budúceho  nového zber-

ného dvora 

B/  s c h v a ľ u j e 

Správu o o plnení úloh v odpadovom hospodárstve za rok 2017 a plnenie úloh programu 

odpadového hospodárstva obce za uplynulé obdobie. 

C/  u k l a d á 

Komisii ŽP zabezpečiť 

1/ do 31.10.2018  vypracovanie a predloženie na prerokovanie obecnému zastupiteľstvu 

Program odpadového hospodárstva Obce do roku 2020 v súlade s POH nitrianskeho 

samosprávneho kraja.  

2/ zintenzívniť informačnú kampaň za účelom zvyšovania environmentálneho povedomia  

    občanov 
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      IV. 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/ s c h v a ľ u j e 

Správu o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh 

vyplývajúcich z komunitného plánu práce 

B/ u k l a d á 

Komisii sociálnej, bytovej, kultúry, vzdelávania a športu  zabezpečiť aktualizáciu 

Komunitného plánu obce v termíne do 31.06.2018. 

 

V. 

 Obecné zastupiteľstvo  

s c h v a ľ u j e 

Správu o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru obce Palárikovo za rok 2017 

 a Plán hlavných úloh na rok 2018 , podľa predlohy. 

 

VI. 

 Obecné zastupiteľstvo 

  s c h v a ľ u j e 

Správu o činnosti Obecnej polície Palárikovo za rok 2017, podľa predlohy. 

 

VII. 

 Obecné zastupiteľstvo   

a k c e p t u j e  

Informáciu  starostu obce k prípravám významných výročí našej obce: 

- 770.výročie prvej písomnej zmienky o obci, 

- 70. výročie premenovania Slovenského Medera na Palárikovo a 

- 10. výročie založenia združenia obcí „Životnými cestami Jána Palárika“ 

 

 

VIII. 

 

Obecné zastupiteľstvo  

A/  p r e r o k o v a l o 

žiadosť Západoslovenskej distribučnej a.s. Bratislava o uzatvorení Zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecných bremien  na elektrické zariadenia a rozvody, ktoré budú realizované 

v rámci stavby NZ_OKS_Palárikovo Hviezdoslavova, VNK, TS  

B/  s ú h l a s í 

s uzatvorením Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien, za odplatu  dohodnutú 

oboma zmluvnými stranami vo výške 4,00 €/ m2 výmery vecných bremien, ktorá bude 

vymedzená geometrickým plánom  pri kolaudácii, v prospech spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a.s. k nehnuteľnostiam: 
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Parc. 

číslo 

Reg. 

KN 

LV 

Č. 

Výmera 

v m2 

Druh pozemku K.ú. okres 

1908/295 C 1 28121 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/45 C 1      997 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/20 C 1      748 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/11 C 1    2277 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1818/19 C 1      673 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1815 E 3191    6406 Orná pôda Palárikovo Nové Zámky 

1818/1 E 3191    1392 Zastav. plochy a nádvoria  Palárikovo Nové Zámky 

1130/5 C 3191    1075 Zastav. plochy a nádvoria Palárikovo Nové Zámky 

1817/42 C 1    4677 Orná pôda Palárikovo NovéZámky 

 

 

 

IX. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  p r e r o k o v a l o 

žiadosť spoločnosti  Západoslovenská distribučná, a.s. Bratislava o uzatvorenie  Zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve na pozemok pod transformačnou stanicou, ktorej výstavba bude 

realizovaná v rámci stavby  NZ_OKS_Palárikovo Hviezdoslavova, VNK, TS  

B/  s c h v a ľ u j e 

1/ Zámer odpredať časť pozemku spôsobom hodným osobitného zreteľa, 

2/ odpredaj časti pozemku  podľa projektu o rozmeroch 5,7 m x 6,2m pod novou TS, 

3/ uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve, za odplatu dohodnutú oboma zmluvnými  

    stranami vo výške 432,00 € v prospech spoločnosti Západoslovenský distribučná a.s.  

    Bratislava, ktorá sa viaže k terajšej nehnuteľnosti: 

 

Parc. 

číslo 

Reg. 

KN 

LV 

Č. 

Výmera 

V m 2 

Druh pozemku Katastrálne územie okres 

       

1817/42 C 1 4677 Orná pôda Palárikovo Nové Zámky 

 

X. 
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 Obecné zastupiteľstvo 

A/  p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemku CKN parc.č. 1817/42 

o výmere 4677 m2, druh pozemku orná pôda 

B/  s c h v a ľ u j e 

podľa § 9a odst.1písm.c/ zákona č. 138/1990Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer odpredaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo zapísanej na LV č. 1 CKN 

parc.č. 1817/42 druh pozemku orná pôda  vo výmere 4677 m2 formou priameho predaja 

najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti stanovenej podľa osobitného 

predpisu, znaleckým posudkom, s týmito podmienkami:   

-výmera predávaného pozemku bude znížená  o výmeru pod novou transformačnou stanicou, 

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku  na  

  stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, 

-kupujúci bude povinný uhradiť náklady s vkladom vlastníckeho  práva v prospech  

  kupujúceho do katastra, 

c/ u k l a d á 

prednostovi obecného úradu 

- Zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990Zb. o majetku obcí v znení neskor-

ších predpisov a Zásadami hospodárenia s majetkom obce Palárikovo, 

- Predložiť starostovi obce protokolárne vyhodnotenie predložených cenových ponúk 

s odporučením na rozhodnutie obecnému zastupiteľstvu. 

 

XI. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

III. s c h v a ľ u j e 

v súlade so Zmluvou o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na realizovanie 

projektu Intenzifikácia regionálneho triedeného zberu komunálnych odpadov Palárikovo  

Číslo  OPKZP-PO1-SC111-2016-10/34 uzatvorenou dňa 09.01.2017 medzi zmluvnými 

stranami Poskytovateľ: Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky, sídlo , 

Námestie Ľudovíta Štúra 1, 812 35 Bratislava  a Prijímateľ: Obec Palárikovo, Hlavná 82 , 941 

11 Palárikovo / ďalej len „Zmluva o poskytnutí NFP“ / a článkom 13 ods. 1                              

„ ZABEZPEČENIE POHĽADÁVKY A POISTENIE MAJETKU“ Prílohy č. 1 Zmluvy 

o poskytnutí NFP Všeobecné zmluvné podmienky k Zmluve o poskytnutí nenávratného 

finančného príspevku, zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo 

Zmluvy o NFP vo forme vlastnej blankozmenky a vystavenie vlastnej blankozmenky pre 

poskytovateľa Ministerstvo životného prostredia SR, Námestie Ľ.Štúra 1, 812 35 Bratislava, 

IČO:42 181 810 / ďalej len“ Poskytovateľ“ /  v zastúpení Slovenská agentúra životného 

prostredia, Tajovského 28, 975 90 Banská Bystrica, IČO: 00 626 031, poštová adresa 

Slovenská agentúra životného prostredia, Sekcia fondov EÚ, Karloveská 2,84104 Bratislava 

4, pre projekt s názvom Intenzifikácia regionálneho triedeného zberu komunálnych 

odpadov Palárikovo, kód projektu ITMS2014+:310011B255 

IV. p o v e r u j e 

Mgr. Jozefa  Derňára, starostu obce Palárikovo – konajúceho v mene Prijímateľa 
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Podpísať Zmluvu o vyplňovacom práve k blankozmenke a vlastnú blankozmenku na 

zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky voči Poskytovateľovi podľa Zmluvy 

o poskytnutí NFP maximálne do výšky 644 761,84 EUR / t.j. sumu zodpovedajúcu 

maximálnej výške NFP v Zmluve o poskytnutí nenávratného finančného príspevku /. 

 

XII. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo v súlade s ustanovením § 140 zákona NR SR  č. 

385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov, po 

predchádzajúcom kladnom vyjadrení Okresného súdu v Nových Zámkoch  ku kandidátke na 

voľbu a po súhlasnom stanovisku zainteresovaných k voľbe prísediacicich 

v o l í 

Ing. Alžbetu H u s k o v ú, rod. Markuskovú  , bytom Palárikovo, Hlavná č. 528/33, 

Pavla   Ž i d u l i a k a,   rod. Židuliak, bytom Kukučínova 1418/11, 

RSDr.  Bernarda   R o š t e c k é h o  , rod. Roštecký, bytom Palárikovo, Štúrova č. 1454/58, 

Mgr. Evu  D u b c o v ú, rod. Samuelovú, bytom Palárikovo, ČSĽA č. 793/7 

za prísediacich Okresného súdu Nové Zámky z radov občanov na obdobie rokov 2018-2022. 

 

XIII. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo, v súlade s ods. 1 § 4 zákona číslo  36/2005 Z. z. 

O rodine  

p o v e r u j e 

pána  Tomáša   S l i v o ň a , poslanca OZ 

na výkon sobášenia, s termínom od 1.4.2018 . 

 

 

       Návrhová komisia:  

 

 

 

 


